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§104 Privatisering av LSS boende 

Baserat på inget annat underlag än att man har en oklar önskan i verksamhetsmålen att LSS (och 

VOO) skall ha en ökad andel privata utförare så har man lagt fram förslag till upphandling av två 

gruppbostäder. 

Detta ärende har redan beslutats i nämnden 2020-10-20. Anledningen till att det kom upp igen beror 

på att det tillförts ytterligare en att-sats om att Socialnämnden vid varje enskilt tillfälle vid 

nyproduktion av LSS gruppbostad får överväga om verksamhetsdriften ska upphandlas. Detta säger vi 

nej till.  

Att upphandla och att besluta att privatisera LSS gruppboende för att det finns som verksamhetsmål 

är inte att ta ansvar för de brukare som bor på dessa boenden. Här är det helt och hållet pengarna 

som styr och inget annat. Av dessa anledningar yrkade vi avslag till hela ärendet. 
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